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Už to jede. V Česku náhle zkrachovala legendární firma.
Lidé letí na dlažbu

aazdravi.cz/uz-to-jede-v-cesku-nahle-zkrachovala-legendarni-firma-lide-leti-na-dlazbu

Sotva začal nový rok, který si mnozí spojovali s nadějí v lepší

ekonomické vyhlídky, přichází první velké zchlazení těchto očekávání

a dost možná první vlaštovka toho, co nás v příštích měsících čeká.

Zatímco totiž ještě v loňském roce v Česku firmy tolik nekrachovaly,

jak by se vzhledem k obtížné situaci dalo očekávat, teď se může

spustit hotová vlna.

Propuštění zaměstnanci

Znenadání končí společnost Botas, která vstoupila do likvidace.

Tradiční výroba této značky ve Skutči na Chrudimsku je ukončena a

osud značky je zatím velmi nejistý. Jisté je ale to, že už to nikdy

nebude jako dříve, i kdyby se třeba podařilo přesunout výrobu někam

do zahraničí. Příběh Botasu v České republice jednoduše končí.

Firma chce teď už akorát vyprodat zásoby.

https://www.aazdravi.cz/uz-to-jede-v-cesku-nahle-zkrachovala-legendarni-firma-lide-leti-na-dlazbu/
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Mateřská společnost Benal, kterou vlastní František Nestával, jako

důvod ukončení výroby v České republice uvádí podstatné zdražení

energií, ale překvapivě také nedostatek kvalifikovaných pracovních

sil. Těch stávajících se však teď firma zbavuje.

Ve výrobě Botasu pracovalo přibližně sedmdesát zaměstnanců. Část

už byla propuštěna a další jsou zatím na odstávce, přičemž jejich

osud je značně nejistý. Je docela pravděpodobné, že i oni skončí na

dlažbě.
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Obrovská tradice v troskách

Ukončení výroby a likvidace společnosti jsou každopádně zvláštní.

Zároveň totiž probíhají jednání o tom, že by se mohla výroba

přesunout jinam, ať už do zahraniční nebo do nějakého jiného

závodu v tuzemsku. Je pak ale otázkou, proč je firma rovnou

likvidována, když v nějaké osekané podobě může ještě teoreticky
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pokračovat. Možná se s tím ale ve skutečnosti už příliš nepočítá. Ve

hře je prý i prodej značky případnému zájemci, který však ale

aktuálně k dispozici není.

Botas má v České republice obrovskou historii. Vznikl už v roce 1949

jako podnik Botana, který navazovala na historickou tradici

obuvnictví, která se pěstovala ve Skutči a okolí. V roce 1963 se potom

etabluje značka Botas, která se orientuje na sportovní obuv, pro níž

se v tehdejším Československu stane prakticky synonymem. Pomohla

tomu i skutečnost, že obuv této značky nosili i slavní sportovci.

Po revoluci se Botas dlouho hledal. Nejprve začal spolupracovat s

velkými zahraničními giganty, avšak pak se vrátil k produkci vlastní

značky. Spolupracoval i s designéry a řada kolekcí byla velmi

úspěšných. Konkurence je nicméně velká a současné podmínky na

trh menším společnostem příliš nenahrávají.
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Nenechte si ujít

 

 


